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PROTOKÓŁ NR XXXV/2017 
 

z XXXV sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 23 lutego 2017 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 32 radnych, 
nieobecni: 

1. Czauderna Piotr 
2. Falandysz Jaromir 

 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Otworzył obrady XXXV sesji Rady Miasta Gdańska. Powitał przybyłych na 

sesję.  

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad 

projektu w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 

2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska (druk 1010); 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego RMG                                  

o włączenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta 

Gdańska i ustalenia zakresów ich działania (druk 1012) 
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Wpłynął wniosek Klubu Radnych PO RMG o włączenie do porządku 

obrad projektu   w sprawie zmian w składach osobowych stałych Komisji 

Rady Miasta Gdańska (druk 1011). 

Wpłynął wniosek Klubu Radnych PO RMG o włączenie do porządku 

obrad Apelu w sprawie solidarności z ofiarami wojen i prześladowań. 

 

Wpłynęły autopoprawki:  

- druk 1005 pkt 4 ppkt 1 

- druk 1006 pkt 4 ppkt 2 

- druk 984 pkt 4 ppkt 15 

- druk 965 pkt 4 ppkt 18 

- druk 998 pkt 4 ppkt 21 

 

Kto z pań i panów jest za wprowadzeniem druku 1012 do porządku obrad?  

za    -      30   
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Kto z pań i panów jest za wprowadzeniem druku 1011 do porządku obrad?  

za    -      31   
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Kto z pań i panów jest za wprowadzeniem Apelu w sprawie solidarności                         

z ofiarami wojen i prześladowań?   
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za    -      29   
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        2 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Przewodniczący poinformował, że druk 1012 będzie w pkt 3A, druk 1011 

będzie w pkt 3B, a apel w pkt 23A. 

 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 
- Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska;  
 

3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 

4. Uchwały: 
 

1) w sprawie Programu Polityki Zdrowotnej na lata 2017-2020 pod nazwą: 
,,Program wsparcia prokreacji dla mieszkańców Gdańska" (druk 1007); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska (druk 1005 + autopoprawka); 
 

      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
     Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 

                 Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 

rok (druk 1006 + autopoprawka); 
 

    Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
     Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 

                 Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
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4) zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego 
Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek 
Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół     
w Gdańsku oraz nadania jej statutu (druk 964); 

 
      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
     Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 

                 Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania planu 

miejscowego Kokoszki Przemysłowe – rejon ulicy Budowlanych i ulicy 
Banińskiej w mieście Gdańsku (druk 968); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Nowatorów i Portu Lotniczego w mieście 
Gdańsku (druk 969); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa, Górna rejon Katedry Oliwskiej II w mieście Gdańsku (druk 988); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Kokoszki, Mieszkaniowe rejon ulic Egiertowskiej i Nowej Inżynierskiej                            
w mieście Gdańsku (druk 989); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Wrzeszcz Górny rejon ulicy Wileńskiej i planowanej ulicy Nowej 
Politechnicznej w mieście Gdańsku (druk 994); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Brzeźno – rejon wejścia na molo przy ul. Jantarowej w mieście Gdańsku                    
(druk 995); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Brzeźno – wejścia na plażę nr 50, 49, 48, 47 i 46 przy ulicy Brzeźnieńskiej                                     
w mieście Gdańsku (druk 996); 

 
  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

rejon Alei Jana Pawła II i Alei Rzeczypospolitej II w mieście Gdańsku                                 
(druk 997); 

 
 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Zakoniczyn - szkoła sportowa przy ulicy Porębskiego w mieście 
Gdańsku (druk 1004); 

 
 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

              Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
              Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
14) w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian w wykazie jednostek 

organizacyjnych Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Josepha 
Conrada-Korzeniowskiego w Gdańsku (druk 985); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Barbara Frydrych – Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

 
15) w sprawie utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego 

(druk 984 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

     Przemysław Jatkiewicz – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. powołania GCI 

 
16) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
(druk 990); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
     Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

17) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr L/1408/10 z dnia  20 czerwca    
2010 r. w sprawie wyrażenia woli zmiany Umowy Prezydenta Miasta Gdańska z 
dnia  26 sierpnia 2010 r. w sprawie realizacji Projektu ’’Ochrona wód Zatoki 
Gdańskiej budowa i modernizacja systemu odprowadzenia wód opadowych w 
Gdańsku”, zawartej pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą Miejską Pruszcz 
Gdański (druk 1002); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

     Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 

 
18) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w 2017 roku (druk 965); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

  Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
19) w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej 

dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład 
Budżetowy w Gdańsku na 2017 rok (druk 987); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

  Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
20) w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminami: Pszczółki, Suchy 

Dąb i Pruszcz Gdański oraz Miastem Pruszcz Gdański w realizacji opracowania 
pn. ,,Studium techniczno – ekonomiczne budowy kolektora odprowadzającego 
ścieki z Gminy Pszczółki, Gminy Suchy Dąb, Gminy Pruszcz Gdański i Miasta 
Pruszcz Gdański, do Oczyszczalni ścieków Gdańsk – Wschód” (druk 991); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

  Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
21) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta Gdańska w 

sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska oraz zasad udzielania pomocy w 
wynajęciu takich lokali w zasobach Towarzystw Budownictwa Społecznego 
(druk 998 + autopoprawka); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

  Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
22) w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Ogrodowi Zoologicznemu (druk 1000); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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  Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
23) w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminą Miasta Sopotu w celu 

przygotowania i realizacji Projektu pn.: „Rozbudowa systemów informowania     
i ostrzegania o zagrożeniach, w szczególności powodziowych dla Gdańska                                  
i Sopotu.” (druk 1003); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta Gdańska  

  Joanna Pińska – Z-ca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 
 
 

24) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla                                  
2-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały     
do Gdańska (druk 986); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

            Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
 

25) w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Pogotowiu Opiekuńczemu (druk 953); 
 

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
            Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 
 

26) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt         
w wyodrębnionej części Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego (druk 954); 

 
 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
            Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 
 

27) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów domom pomocy społecznej      
o zasięgu ponadgminnym w Gdańsku (druk 1001); 

 
 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
            Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 
28) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wydzielenia Ośrodka Promocji Zdrowia       

i Sprawności Dziecka z Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji i utworzenia 
jednostki budżetowej o nazwie Ośrodek Promocji Zdrowia i Sprawności Dziecka 
w Gdańsku (druk 999); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społeczneg 
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29) w sprawie utworzenia Gdańskiej Akademii Seniora z siedzibą w Gdańsku przy    
al. Gen. Józefa Hallera 16/18 (druk 992); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
30) w sprawie włączenia Gdańskiej Akademii Seniora przy al. Gen. Józefa Hallera 

16/18 do Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 przy al. Gen. 
J. Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 993); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

31) w sprawie utworzenia Gdańskiego Zespołu Schronisk i Sportu Szkolnego                              
w Gdańsku (druk 1008); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
32) w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli przy 

Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 1009); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
33) w sprawie dofinansowania form doskonalenia  zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2017 r. za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Miasta Gdańska (druk 1010). 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

             Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
5. Zakończenie obrad. 

 

 

   PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

 

MAREK BUMBLIS przewodniczący Komisji Kultury  

Przedstawił komunikat komisji.  
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Komunikat stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBOWE 
 

Radny  PIOTR CZAUDERNA  Wiceprzewodniczący RMG 

Przedstawił opinię dot. „Programu wsparcia prokreacji dla mieszkańców 

Gdańska”, stwierdził, że jest on sformułowany w sposób niechlujny                            

i niespójny, napisany niezgodnie z wytycznymi Agencji Oceny Technologii 

Medycznych. Powiedział min., że nie ma jasno sprecyzowanego problemu 

zdrowotnego, brak oceny rzeczywistych potrzeb zdrowotnych, brak jest 

dowodów na skuteczność proponowanych działań. Dodał, że miasto 

Gdańsk nie ma ani doświadczenia ani mechanizmów kontroli aby 

realizować tak skomplikowane programy medyczne. Zaznaczył, że 

uchwała przygotowana została w pośpiechu. Dodał ponadto, że program 

jest niezgodny z zapisami ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej 

finansowanych ze środków publicznych. Zauważył też, że Gdańsk jako 

nieliczne z polskich miast, ma dodatni przyrost naturalny.  Powiedział, że 

procedura in vitro jest bardzo kosztowna w stosunku do swojej 

skuteczności. Wspomniał o kontrowersyjności programu in vitro.     

Powiedział, że  pieniądze wydane na in vitro mogłyby być spożytkowane 

na tomografię komputerową, rezonanse magnetyczne, badania PET dla 

gdańszczan, a Gdańsk ma jedne z najdłuższych kolejek w medycynie, 

które są potrzebne dla chorych z nowotworami. Przypomniał, że 

śmiertelność z powodu nowotworów w Gdańsku stale rośnie i jest wyższa 

niż w reszcie Polski.  Przypomniał, że prezydent miasta i urzędnicy miasta 

wielokrotnie odmawiali sfinansowania szczepień przeciwko wirusowi HPV, 

który powoduje raka szyjki macicy, powołując się na braki finansowe.  

Przytoczył również słowa Jana Pawła II zawarte w encyklice Evangelium 

Vitae.  

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ  Przewodnicząca Klubu PO 

Zauważyła, że wystąpienie radnego Czauderny byłoby odpowiedniejsze 

w pkt dot. uchwały „Program wsparcia prokreacji…”. Dodała, że na sali są 

liczni specjaliści z różnych dziedzin, którzy pracowali w zespole 

powołanym przez prezydenta. Przedstawiła gości, członków zespołu ds. 

Programu: Tomasz Kuźmicki – ojciec dziecka z in vitro, prof. Krzysztof 



10 
 

Preis – wojewódzki konsultant ds. ginekologii i położnictwa, dr Andrzej 

Hajdusianek – specjalista ginekologii i położnictwa, dr Joanna Lis – 

embriolog, dr Andrzej Leszczyński – etyk z UG, Katarzyna Bertrand – 

psycholog, terapeuta.  

 

3A) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i ustalenia 

zakresów ich działania (druk 1012) 

 

Radna  ANNA WIRSKA  Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu 

Publicznego 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1012 z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 
głosowanie.  
 

za    -      20 
      przeciw    -        4 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/939/17 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i ustalenia zakresów 

ich działania    
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

3B) projektu   w sprawie zmian w składach osobowych stałych 

Komisji Rady Miasta Gdańska (druk 1011) 

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1011 z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Oleszek zapytał powołanych do składu osobowego 

komisji radnych czy wyrażają zgodę: radnego Wojciecha Błaszkowskiego, 

radną Beatę Wierzbę, radną Teresę Wasilewską, radnego Lecha 

Kaźmierczyka, radnego Piotra Dzika.  

 

Ww. radni wyrazili zgodę.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 
głosowanie.  
 

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/940/17 
 

w sprawie zmian w składach osobowych stałych Komisji Rady 
Miasta Gdańska 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

 

PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
 

 

1) w sprawie Programu Polityki Zdrowotnej na lata 2017-2020 pod 
nazwą: ,,Program wsparcia prokreacji dla mieszkańców Gdańska" 
(druk 1007); 

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1007 z uzasadnieniem.  
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TOMASZ KUŹMICKI – ojciec dziecka z in vitro 

Opowiedział o swojej walce o powtórne zostanie ojcem.  

 

PAWEŁ ADAMOWICZ Prezydent Miasta Gdańska 

Zwrócił uwagę na różne aspekty patrzenia na in vitro. Zaapelował o nie 

odbieranie ludziom prawa do in vitro. Powiedział, że ww. procedura jest 

dopuszczona przez polskie prawo do stosowania, ma ona bogatą praktykę 

w świecie, jest uznawana przez WHO.  

 

Dr ALEKSANDRA KICIŃSKA – specjalizująca się w naprotechnologii 

Opowiedziała o naprotechnologii - metodzie leczenia niepłodności kobiety 

i mężczyzny.  

 

Prof. KRZYSZTOF PREIS – członek Zespołu ds. opracowania założeń 

do programu wsparcia prokreacji dla mieszkańców miasta Gdańska  

Stwierdził, że nie jest tak, że istnieje albo naprotechnologia albo in vitro. 

Powiedział, że w obu przypadkach wykorzystuje się takie same metody, 

tylko  przychodzi moment, w którym dochodzi się do ściany i okazuje się, 

że nie ma dalszych możliwości. Naprotechnologia zostaje wtedy 

bezradna. Zostaje wtedy już tylko in vitro.  

 

Dr ANDRZEJ HAJDUSIANEK – członek Zespołu ds. opracowania 

założeń do programu wsparcia prokreacji dla mieszkańców miasta 

Gdańska 

Przytoczył fakty dot. niepłodności, powiedział min., że cierpi na nią 1 mln 

200 tys. par w Polsce. Przyznał, że obie metody powinny się uzupełniać. 

Dodał, że celem Programu jest pomoc parom, którym naprotechnologia 

nie pomogła.  

 

KATARZYNA BERTRAND  - psycholog, psychoterapeutka– członek 

Zespołu ds. opracowania założeń do programu wsparcia prokreacji 

dla mieszkańców miasta Gdańska 

Opowiedziała o pracy z parami starającymi się o dziecko długi czas.  

 

Dr ANDRZEJ LESZCZYŃSKI 

Odniósł się do słów zawartych w wystąpieniu prof. Czauderny.                        

Omówił min. różnice pomiędzy etyką a moralnością.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    
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za    -      16 
      przeciw    -      13 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/941/17 
 

w sprawie Programu Polityki Zdrowotnej na lata 2017 – 2020 
pod nazwą „Program wsparcia prokreacji dla mieszkańców 

Gdańska” 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1005 + autopoprawka); 

 

TERESA BLACHARSKA Skarbnik Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1005 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Przedstawił opinie komisji RMG: KSIB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KSSiOZ, 

KK, KS, KZR opinie pozytywne.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      18 
      przeciw    -        7 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwałę Nr XXXV/943/17 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska  

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 
na 2017 rok (druk 1006 + autopoprawka); 

 

TERESA BLACHARSKA Skarbnik Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1006 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Przedstawił opinie komisji RMG: KSIB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KSSiOZ, 

KK, KS, KZR opinie pozytywne.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      20 
      przeciw    -        7 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/943/17 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2017 rok  

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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4) zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 
„Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie 
Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  w Gdańsku oraz nadania jej 
statutu (druk 964); 

 

TERESA BLACHARSKA Skarbnik Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 964 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Przedstawił opinie komisji RMG: KSiB, KE opinie pozytywne.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        8 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/944/17 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez 

połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1                     
w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół                     

w Gdańsku oraz nadania jej statutu 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania planu 
miejscowego Kokoszki Przemysłowe – rejon ulicy Budowlanych                     
i ulicy Banińskiej w mieście Gdańsku (druk 968); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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Przedstawiła projekt uchwały nr 968 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu wpłynęły 3 uwagi, których propozycję rozpatrzenia przez 

Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały, 

omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor BRG z wykorzystaniem 

prezentacji multimedialnej. Radni Miasta Gdańska mieli możliwość 

zapoznania się z całym projektem uchwały przekazanym drogą 

elektroniczną.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Radny  MARIUSZ ANDRZEJCZAK 

Upewnił się, czy opinia rady dzielnicy była pozytywna.  Poprosił                           

o zapewnienie, że teren lasu to teren prywatny, nie gminny i on nie jest 

częścią kompleksu leśnego.  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że opinia rady dzielnicy była pozytywna. Potwierdziła, że 

teren leśny jest terenem prywatnym, nie jest terenem gminy.  Powiedziała 

też, że w ramach zapisu wszystkich stref produkcyjno-usługowo-

składowych w sąsiedztwie dróg na Kokoszkach na inwestorze 

wymuszana jest realizacja szpalerów zieleni wysokiej, czasem nawet 

podwójny. Chodzi o to, żeby wizualnie oddzielać te strefy.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Budowlanych i ulicy 

Banińskiej (druk 968) i wniesionych do projektu planu uwag. 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 

jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu.     

  

za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/945/17 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki Przemysłowe – rejon ulicy 
Budowlanych i ulicy Banińskiej w mieście Gdańsku  

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Nowatorów                        
i Portu Lotniczego w mieście Gdańsku (druk 969); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 969 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu wpłynęła 1 uwaga, której propozycję rozpatrzenia przez 

Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały, 

omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor BRG z wykorzystaniem 

prezentacji multimedialnej. Radni miasta Gdańska mieli możliwość 

zapoznania się z całym projektem uchwały przekazanym im drogą 

elektroniczną.   

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Nowatorów i Portu 

Lotniczego (druk 969). Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, 

rozstrzygając jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

planu.    

  

za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/946/17 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Nowatorów                   

i Portu Lotniczego w mieście Gdańsku  
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna rejon Katedry Oliwskiej II w mieście 
Gdańsku (druk 988); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 988 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu, po pierwszym wyłożeniu do publicznego wglądu, 

wpłynęło 40 uwag, a po drugim wyłożeniu projektu planu do publicznego 

wglądu wpłynęło 17 uwag, z czego 2 zostały wycofane. Propozycję 

rozpatrzenia tych uwag przez Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik nr 

2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor BRG 

z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni Miasta Gdańska mieli   

możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały przekazanym im 

drogą elektroniczną.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Radny  JAROMIR FALANDYSZ 

Zaproponował przedłużenie powstawania planu przed wprowadzeniem go 

w życie i uwzględnić wniosek o zmianę mostka przy działce ZP62 na 

kładkę uniemożliwiającą przejazd samochodów.  

 

RYSZARD GAJEWSKI prezes spółki Gdańskie Wody 

Odniósł się do kwestii dojazdu, powiedział, że jego spółka co do zasady 

wnioskuje o dostęp wzdłuż potoku do prac utrzymaniowych do tego 

potoku. Bez tego ochrona przeciwpowodziowa miasta jest utrudniona. 

Dostęp od strony ul. Cystersów otwiera obsługę potoku pomiędzy ulicami 

Opata Rybińskiego a tym dojazdem, a jeśli chodzi o ten mostek, on też 



19 
 

pozwala przejechać na druga stronę, także on nie przeszkadza, ułatwia 

obsługę.  

 

Radny  MARIUSZ ANDRZEJCZAK 

Przyznał, że ten plan był długo procedowany. Poprosił o doprecyzowanie 

jednej rzeczy, ponieważ w uzasadnieniu uchwały jest możliwość 

wystąpienia roszczeń inwestora prywatnego względem działek, które 

zostaną przekształcone w ogólnodostępną zieleń, poprosił o krótki 

komentarz do tego. Poprosił również o skomentowanie sprawy dot. 

zmniejszenia ilości budynków wielorodzinnych, były planowane 4, są 3. 

Wspomniał też, że są jeszcze dwie kwestie – rodzina, która zamieszkiwała 

ten teren bezumownie,  udało się zawrzeć porozumienie z deweloperem, 

który częściowo zrekompensował to, że rodzina będzie musiała się 

stamtąd wyprowadzić. Druga sprawa to to, że początkowe grodzenie 

osiedla zostało zastąpione nowymi zapisami po zmianie stanowiska 

konserwatora wojewódzkiego, także tego grodzenia w pierwotnej formie 

nie będzie. Wspomniał, że firma Invest Komfort zaproponowała 

zainwestowanie w zieleń ogólnodostępną i przekazanie za 1 000 zł tego 

terenu. Poprosił o komentarz do tej sprawy.  

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu 

Przyznał, że porozumienie zostało zawarte, nastąpiło ono w oparciu o 

zapisy projektu planu, które zostały utrwalone i ustalone po 2. lutym tego 

roku, dzięki współpracy z inwestorem udało się zawrzeć porozumienie, na 

mocy którego inwestor jest gotów przekazać za symboliczną odpłatność 

część terenu zielonego, który stanowi jego własność po urządzeniu na tym 

terenie parku rekreacyjnego, ogólnodostępnego. Dodał również, że park 

będzie też obejmował tereny gminne, przyległe do tego oznaczonego 

terenu. W ramach tego porozumienia jest też kwestia intencji wyrażona                    

w zakresie gotowości inwestora do realizacji parkingu ogólnodostępnego 

przy ul. Tatrzańskiej, jak również gotowość do podejmowania rozwiązań 

w zakresie uregulowania stanu prawnego poprzez przejęcie 

nieruchomości gminnej w zamian za gotowe do zamieszkania lokale 

mieszkalne. Inwestor jest otwarty i gotów do współpracy w tym zakresie 

po uchwaleniu tego projektu planu.  

 

Radny JAROSŁAW GORECKI  

Zwrócił uwagę, że emocje budził wśród mieszkańców mostek właśnie. 

Wg. zapewnień, które otrzymaliśmy na KZP mostek będzie służył 
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wyłącznie pieszym, ale w wyjątkowych wypadkach służbom Gdańskich 

Wód.  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że w ramach terenu inwestycyjnego są dwie własności, 

które umożliwiają realizację zabudowy wielorodzinnej o wysokości 

maksymalnie do 14m.  

 

Radny  JAROMIR FALANDYSZ 

Powiedział, że stanowisko Gdańskich Wód jest nieco piwotalne, prezes 

zupełnie co innego mówił na wtorkowej komisji.  

 

RYSZARD GAJEWSKI prezes spółki Gdańskie Wody 

Odpowiedział, że chodzi o to aby ułatwiać a nie utrudniać dostęp do 

potoku, takie rozwiązanie poprawia komfort pracy spółce i za takim 

rozwiązaniem spółka optuje.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Zauważyła, że proces uchwalania planu to jest czas na zabezpieczenie 

interesów mieszkańców i miasta.  

 

Radny WOJCIECH STYBOR  

Przyznał, że bardzo dobrze, że ten plan wreszcie jest uchwalany, 

podziękował za ilość spotkań i konsultacji.   

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon Katedry Oliwskiej II 

(druk 988) i wniesionych do projektu planu uwag. Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając jednocześnie o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu planu.   

  

za    -      18 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/947/17 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna rejon Katedry Oliwskiej II                          

w mieście Gdańsku   
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki, Mieszkaniowe rejon ulic Egiertowskiej                    
i Nowej Inżynierskiej w mieście Gdańsku (druk 989); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 989 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu nie wpłynęły żadne uwagi. Radni Miasta Gdańska mieli 

możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały przekazanym im 

drogą elektroniczną. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały                    

w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulic Egiertowskiej i Nowej 

Inżynierskiej (druk 989). Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

   

  

za    -      25 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/948/17 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulic Egiertowskiej 

i Nowej Inżynierskiej w mieście Gdańsku    
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z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 
9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wrzeszcz Górny rejon ulicy Wileńskiej i planowanej 
ulicy Nowej Politechnicznej w mieście Gdańsku (druk 994); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 994 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu, po pierwszym wyłożeniu do publicznego wglądu, 

wpłynęło 7 uwag. Propozycję rozpatrzenia tych uwag przez Radę Miasta 

Gdańska zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały, omówiony 

szczegółowo przez panią Dyrektor BRG z wykorzystaniem prezentacji 

multimedialnej. Radni Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się                                  

z całym projektem przekazanym droga elektroniczną.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały                    

w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wrzeszcz Górny rejon ulicy Wileńskiej i planowanej 

Nowej Politechnicznej (druk 994) i wniesionych do projektu planu uwag.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 

jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu.     

  

za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/949/17 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz Górny rejon ulicy Wileńskiej                          

i planowanej ulicy Nowej Politechnicznej w mieście Gdańsku     
 

z dnia 23 lutego 2017r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brzeźno – rejon wejścia na molo przy ul. Jantarowej 
w mieście Gdańsku (druk 995); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 995 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu wpłynęły 2 uwagi. Propozycję rozpatrzenia tych uwag 

przez Radę Miasta gdańska zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały, 

omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor BRG z wykorzystaniem 

prezentacji multimedialnej. Radni Miasta Gdańska mieli możliwość 

zapoznania się z całym projektem uchwały przekazanym im drogą 

elektroniczną.   

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ 

Powiedziała, że w konsekwencji planu zmieni się jedno                                                    

z reprezentacyjnych miejsc w Gdańsku. Poprosiła o pokazanie 

wizualizacji prezentowanych na komisji.   

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Spytała, o jeden z terenów pod zabudowę, który jest terenem gminnym, 

czy jest tam planowana inwestycja i w jakiej perspektywie czasowej?  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że nie ma takiej wiedzy, natomiast kiedy będzie 

realizowana zabudowa w tej części, obowiązkowo musi się tutaj znaleźć 

ogólnodostępny szalet publiczny i musi być zabezpieczona powierzchnia 

pod centrum ratownictwa. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu 



24 
 

zagospodarowania przestrzennego Brzeźno – rejon wejścia na molo przy 

ul. Jantarowej (druk 995) i wniesionych do projektu planu uwag. 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 

jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu.     

  

za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/950/17 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brzeźno – rejon wejścia na molo przy ul. 

Jantarowej w mieście Gdańsku      
 

z dnia 23 lutego 2017r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brzeźno – wejścia na plażę nr 50, 49, 48, 47 i 46 
przy ulicy Brzeźnieńskiej  w mieście Gdańsku (druk 996); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 996 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu nie wpłynęły żadne uwagi. Radni Miasta Gdańska mieli 

możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały przekazanym im 

drogą elektroniczną. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 

Spytała, kiedy uda się fizycznie skonsumować ten plan, tj. toalety przy 

plaży i węzły sanitarne?  

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI  Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  



25 
 

Odpowiedział, że trzy węzły sanitarne powinny być oddane przed 

sezonem, ale wszystko zależy od tego, czy wojewoda opublikuje szybko 

plan. Bo projekty są już gotowe, ale wymaga to szybkiej decyzji 

administracyjnej, w konsekwencji wyłonienia wykonawcy.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Brzeźno – wejścia na plażę nr 50, 49, 

48, 47 i 46 przy ul. Brzeźnieńskiej (druk 996). Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/951/17 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brzeźno – wejścia na plażę nr 50, 49, 48, 47                      

i 46 przy ul. Brzeźnieńskiej w mieście Gdańsku       
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 
12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejon Alei Jana Pawła II i Alei Rzeczypospolitej II                     
w mieście Gdańsku (druk 997); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 997 z uzasadnieniem. Poinformowała, że 

do projektu planu, po pierwszym wyłożeniu do publicznego wglądu, 

wpłynęły 82 uwagi. Propozycję rozpatrzenia tych uwag przez Radę Miasta 

Gdańska zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały, omówiony 

szczegółowo przez panią dyrektor BRG z wykorzystaniem prezentacji 
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multimedialnej. Radni Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się                         

z całym projektem uchwały przekazanym im drogą elektroniczną.   

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały                     

w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu Alei Jana Pawła II i Alei Rzeczypospolitej II                       

(druk 997) i wniesionych do projektu planu uwag. Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając jednocześnie o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu planu.  

  

za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/952/17 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu Alei Jana Pawła II i Alei 

Rzeczypospolitej II w mieście Gdańsku        
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 

13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Zakoniczyn - szkoła sportowa 
przy ulicy Porębskiego w mieście Gdańsku (druk 1004); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1004 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZP opinia pozytywna.  
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Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/953/17 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Zakoniczyn – szkoła 

sportowa przy ulicy Porębskiego w mieście Gdańsku        
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ  

Powiedziała, że na komisji padła informacja, że ta szkoła po rozbudowie 

być może będzie miała upublicznione miejsca, podobnie jak w przypadku 

Szkoły Morskiej przy Rogalińskiej. Spytała, czy to jest realne?  

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że obok budowy dwóch szkół, które buduje miasto, są 

prowadzone rozmowy z podmiotami, które prowadzą działalność w celu 

upublicznienia, „Olimpijczyk” jest na takiej drodze i taka oferta będzie od 

1 września dla uczniów tej części miasta.  

 

14) w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian w wykazie 
jednostek organizacyjnych Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej im. Josepha Conrada-Korzeniowskiego w Gdańsku                      
(druk 985); 

 

BARBARA FRYDRYCH Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. 

Kultury 

Przedstawiła projekt uchwały nr 985 z uzasadnieniem.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KK opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/954/17 
 

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian w wykazie 
jednostek organizacyjnych Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej im. Josepha Conrada-Korzeniowskiego w Gdańsku                       

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 

 

15) w sprawie utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum 
Informatycznego (druk 984 + autopoprawka); 

 

 

BARBARA SZYMAŃSKA Dyrektor Biura Informatyki 

Przedstawiła projekt uchwały nr 984 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSiB, KPGiM opinia pozytywna.  

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ 

Spytała, czy wszystkie jednostki miejskie wymienione w uchwale od razu 

wejdą do centrum czy to będzie następowało stopniowo?  

 

BARBARA SZYMAŃSKA Dyrektor Biura Informatyki 
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Odpowiedziała, że tak, że będzie to następowało sukcesywnie, zgodnie z 

harmonogramem zawartym w uchwale, a jednostki oświatowe będą 

obsługiwane przez GCI z dniem 1 sierpnia 2018r.    

 

Radny MAREK BUMBLIS 

Spytał, czy przez jednostki oświatowe rozumie się szkoły i przedszkola? 

Dopytał, czy w jednych rękach będzie cały sprzęt i oprogramowanie                        

i obsługa wszystkich jednostek miasta Gdańska? 

 

BARBARA SZYMAŃSKA Dyrektor Biura Informatyki 

Odpowiedziała, że sprzęt jest własnością gminy miasta Gdańsk. 

Wszystkie jednostki miejskie maja być obsługiwane przez jedno Centrum 

aby standard świadczonych usług i polityki bezpieczeństwa były wspólne 

dla wszystkich jednostek miejskich. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było.  Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/955/17 
 

w sprawie utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum 
Informatycznego                       

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 

16) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego            
Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku (druk 990); 

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Przedstawił projekt uchwały nr 990 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSiB, KPGiM opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      22 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -        7 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/956/17 
 

w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 

Gospodarczego Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 

 

17) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr L/1408/10 z dnia                      
20 czerwca    2010 r. w sprawie wyrażenia woli zmiany Umowy 
Prezydenta Miasta Gdańska z dnia  26 sierpnia 2010 r. w sprawie 
realizacji Projektu ’’Ochrona wód Zatoki Gdańskiej budowa                               
i modernizacja systemu odprowadzenia wód opadowych                                 
w Gdańsku”, zawartej pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą 
Miejską Pruszcz Gdański (druk 1002); 

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt uchwały nr 1002 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZR, KSiB, KPGiM opinia pozytywna.  
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Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/957/17 
 

zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr L/1408/10 z 
dnia  20 czerwca    2010 r. w sprawie wyrażenia woli zmiany 

Umowy Prezydenta Miasta Gdańska z dnia  26 sierpnia 2010 r. 
w sprawie realizacji Projektu ’’Ochrona wód Zatoki Gdańskiej 

budowa i modernizacja systemu odprowadzenia wód 
opadowych w Gdańsku”, zawartej pomiędzy Gminą Miasta 

Gdańska a Gminą Miejską Pruszcz Gdański 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 

 

18) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2017 roku                                   
(druk 965 + autopoprawka); 

 

SŁAWOMIR KISZKURNO  - Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały nr 965 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSSiOZ, KSiŁP opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    
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za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/958/17 
 

w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2017 

roku 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu.  
 

 

19) w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 
przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w Gdańsku na 2017 
rok (druk 987); 

 

SŁAWOMIR KISZKURNO  - Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały nr 987 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KPGiM, KSiB opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwałę Nr XXXV/959/17 
 

w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 
przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 

Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w Gdańsku na 
2017 rok 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu.  
 

20) w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminami: 
Pszczółki, Suchy Dąb i Pruszcz Gdański oraz Miastem Pruszcz 
Gdański w realizacji opracowania pn. ,,Studium techniczno – 
ekonomiczne budowy kolektora odprowadzającego ścieki z Gminy 
Pszczółki, Gminy Suchy Dąb, Gminy Pruszcz Gdański i Miasta 
Pruszcz Gdański, do Oczyszczalni ścieków Gdańsk – Wschód” 
(druk 991); 

 

SŁAWOMIR KISZKURNO  - Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały nr 991 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KPGiM, KSiB, KZR opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/960/17 
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w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminami: 
Pszczółki, Suchy Dąb i Pruszcz Gdański oraz Miastem Pruszcz 

Gdański w realizacji opracowania pn. ,,Studium techniczno – 
ekonomiczne budowy kolektora odprowadzającego ścieki z 

Gminy Pszczółki, Gminy Suchy Dąb, Gminy Pruszcz Gdański i 
Miasta Pruszcz Gdański, do Oczyszczalni ścieków Gdańsk – 

Wschód” 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
 

21) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska oraz 
zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w zasobach 
Towarzystw Budownictwa Społecznego (druk 998 + 
autopoprawka); 

 

SŁAWOMIR KISZKURNO  - Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały nr 998 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KPGiM, KSiB opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/961/17 
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w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska 
oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w 

zasobach Towarzystw Budownictwa Społecznego                                                                 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
 

22) w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Ogrodowi Zoologicznemu 

(druk 1000); 

 

SŁAWOMIR KISZKURNO  - Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały nr 1000 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZR, KPGiM opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      21 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        6 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/962/17 
 

w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Ogrodowi 
Zoologicznemu 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
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23) w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminą Miasta 
Sopotu w celu przygotowania i realizacji Projektu pn.: „Rozbudowa 
systemów informowania     i ostrzegania o zagrożeniach, w 
szczególności powodziowych dla Gdańska                                                                    
i Sopotu.” (druk 1003); 

 

JOANNA PIŃSKA – Zastępca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa                           

i Zarządzania Kryzysowego 

Przedstawiła projekt uchwały nr 1003 z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KZR, KPGiM opinia pozytywna.  

 

Radna  ŻANETA GERYK 

Spytała, w jakich miejscach Gdańska systemy pomiarowe mają być  

umieszczone? Czy to będą miejsca, gdzie powódź ostatnio zrobiła 

spustoszenie?  

 

JOANNA PIŃSKA – Zastępca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa                           

i Zarządzania Kryzysowego 

Odpowiedziała, że mapy urządzeń nie ma, ale może zostawić pełen 

wykaz. Dodała, że urządzenia są rozłożone w całym mieście, z 55 

urządzeń 33 są na zbiornikach retencyjnych a 22 są na ciekach, jeśli 

chodzi o urządzenia do badania przepływu i 19 deszczomierzy 

rozłożonych równomiernie po całym Gdańsku.  

 

Więcej głosów nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

   

za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/963/17 
 

w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminą 
Miasta Sopotu w celu przygotowania i realizacji Projektu pn.: 
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„Rozbudowa systemów informowania i ostrzegania o 
zagrożeniach, w szczególności powodziowych dla Gdańska                                                                     

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
 

23A) Apel w sprawie solidarności  z ofiarami wojen i prześladowań 

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ  

Opowiedziała o kontekście powstania apelu oraz wizycie Komisji Kultury 

w Muzeum II Wojny Światowej.  

 

Radna TERESA WASILEWSKA 

Przedstawiła projekt apelu z uzasadnieniem.  

 

Radny  KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Nie zgodził się z treścią apelu, przyznał min., że apel jest spóźniony                           

i zbędny.  

 

Radny  ŁUKASZ HAMADYK 

Powiedział, że na pewno nie podpisze się pod tym apelem.  

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ  

Wyraziła zasmucenie dwoma wcześniejszymi wypowiedziami.   

 

Radny  MARIUSZ ANDRZEJCZAK 

Powiedział, że apel jest zasadny, zwłaszcza w obliczu rosnącej ksenofobii 

i podziałów. Dodał, że ten apel jest wyrazem otwartości miasta Gdańska. 

Wspomniał również, że samorząd nie ma w kompetencji zapraszania 

imigrantów czy uchodźców, taka rolę wypełnia rząd polski za pomocą 

wojewody. To jest apel aby pokazać, że jesteśmy ludźmi.  

 

Radny WOJCIECH STYBOR  

Powiedział, że apel jest dość ogólny i dotyczy wartości uniwersalnych. 

Wspomniał o otwartości miasta na Polaków ze wschodu, z Kazachstanu, 

powiedział, że liczy na jeszcze szersze zaangażowanie Prezydenta 

Miasta Gdańska.  

 

Radny  MIROSŁAW ZDANOWICZ 
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Opowiedział o historii swojej rodziny oraz o dzieciach, które najbardziej 

cierpią i tracą podczas wojny. Dodał również, że popiera apel.   

 

Radny  KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Powiedział, że klub radnych PO ma prawo złożyć każdy projekt. 

Powiedział, że oceniał tylko samą treść apelu. Dodał, że apel rozumie jako 

czynnik mobilizujący prezydenta żeby skonkretyzował swoje działania. 

 

Radny  JERZY MILEWSKI 

Stwierdził, że przesłanie tego apelu jest słuszne, tylko problem polega na 

sprowadzaniu słusznych rzeczy do nędznej polityki. Dodał, że najbardziej 

efektywna pomoc to jest pomoc na miejscu, zaapelował więc o zrobienie 

czegoś dla tych ludzi na miejscu.  

 

Radna  ALEKSANDRA DULKIEWICZ  

Odpowiedziała, że powstała już szkoła dzięki wsparciu gdańszczan, 

powiedziała też, że dyrektor Olech może opowiedzieć też o różnych 

działaniach, które miasto Gdańsk już prowadzi na rzecz ofiar 

prześladowań i wojen.   

 

Radny  WOJCIECH BŁASZKOWSKI Wiceprzewodniczący RMG 

Wniósł o zamknięcie listy mówców.  

 

 

 

  

za    -      19 
      przeciw    -      11 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Lista mówców została zamknięta.  

 

Radny JAROMIR FALANDYSZ 

Powiedział, że rząd PiS czterokrotnie zwiększył pomoc dla uchodźców                    

z Syrii, z 12 mln 800 tys. do ponad 46 mln zł.  

 

Radna  AGNIESZKA OWCZARCZAK Wiceprzewodnicząca RMG 

Odniosła się do pierwszej wypowiedzi radnego Koralewskiego.  



39 
 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał apel pod 

głosowanie.    

  

za    -      21 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Apel w sprawie solidarności z ofiarami wojen                            
i prześladowań 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Apel stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
 

24) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla 2-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej 
na pobyt stały  do Gdańska (druk 986); 

 

PIOTR OLECH  Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSSiOZ, KSiB opinie pozytywne.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 
 
 



40 
 

Uchwałę Nr XXXV/964/17 
 

w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla 2-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, 

zaproszonej na pobyt stały  do Gdańska 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
 

25) w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Pogotowiu Opiekuńczemu 
(druk 953); 

 

IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSSiOZ opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/965/17 
 

w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Pogotowiu 
Opiekuńczemu 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
 

26)   w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w wyodrębnionej części Gdańskiego Pogotowia 
Opiekuńczego (druk 954); 

 

IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSSiOZ opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/966/17 
 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w wyodrębnionej części Gdańskiego 

Pogotowia Opiekuńczego 
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
 

27) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów domom pomocy 
społecznej  o zasięgu ponadgminnym w Gdańsku (druk 1001); 

 

IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSSiOZ opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/967/17 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów domom 
pomocy społecznej  o zasięgu ponadgminnym w Gdańsku 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
 

28)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie wydzielenia Ośrodka 
Promocji Zdrowia i Sprawności Dziecka z Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji i utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Ośrodek 
Promocji Zdrowia i Sprawności Dziecka w Gdańsku (druk 999); 

 

IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

  

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KSSiOZ, KS opinia pozytywna.  

  

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
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               Rada Miasta Gdańska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

   
 

Uchwałę Nr XXXV/968/17 
 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wydzielenia Ośrodka 
Promocji Zdrowia i Sprawności Dziecka z Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji i utworzenia jednostki budżetowej o nazwie 
Ośrodek Promocji Zdrowia i Sprawności Dziecka w Gdańsku 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
 

29) w sprawie utworzenia Gdańskiej Akademii Seniora z siedzibą                         
w Gdańsku przy  al. Gen. Józefa Hallera 16/18 (druk 992); 

 

GRZEGORZ KRYGER Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

  

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KE, KSSiOZ opinia pozytywna.  

 

Radna ŻANETA GERYK 

Dodała, że na pewno w województwie pomorskim jest to całkowicie 

bezpłatna akademia seniora dla wszystkich jej uczestniczek                                        

i uczestników. Powiedziała, że z akademii docelowo będzie mogło 

korzystać 500 seniorek i seniorów.  

 

Radny  ANDRZEJ KOWALCZYS  

Powiedział, że w Gdańsku działa ponad 50 klubów i kół seniora, która stale 

współpracują z miastem. Jest również wiele na Pomorzu uniwersytetów 

trzeciego wieku, które liczą tysiące słuchaczy. Dodał, że Akademia 

Seniora, która ma powstać, jest bardzo potrzebna, podziękował 

pomysłodawcom i osobom zaangażowanym w ten projekt.  

 

PIOTR KOWALCZUK  Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Powiedział, że Akademia swoją siedzibę będzie miała przy al. Hallera, ale 

zajęcia odbywać się mogą również w innych placówkach edukacyjnych na 

terenie Gdańska.  

 

Radny  MAREK BUMBLIS  

Wspomniał min. o Gdańskiej Akademii Seniora powstałej na Starym 

Przedmieściu i o tym, że od samego początku była pod patronatem 

prezydenta miasta Gdańska.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Przypomniała o początkach Akademii Seniora. Podziękowała też pani 

Annie Staruszkiewicz za pomysł i za zaangażowanie.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/969/17 
 

w sprawie utworzenia Gdańskiej Akademii Seniora z siedzibą                         
w Gdańsku przy  al. Gen. Józefa Hallera 16/18 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

 

30) w sprawie włączenia Gdańskiej Akademii Seniora przy al. Gen. 
Józefa Hallera 16/18 do Centrum Kształcenia Zawodowego                                
i Ustawicznego nr 1 przy al. Gen. J. Hallera 16/18 w Gdańsku                      
(druk 993); 

 

GRZEGORZ KRYGER Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KE opinia pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/970/17 
 

w sprawie włączenia Gdańskiej Akademii Seniora przy al. Gen. 
Józefa Hallera 16/18 do Centrum Kształcenia Zawodowego                                

i Ustawicznego nr 1 przy al. Gen. J. Hallera 16/18 w Gdańsku                       
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 

 

31) w sprawie utworzenia Gdańskiego Zespołu Schronisk i Sportu 
Szkolnego w Gdańsku (druk 1008 + autopoprawka); 

 

GRZEGORZ KRYGER Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

  

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KE, KS opinia pozytywna.  

 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    
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za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/971/17 
 

w sprawie utworzenia Gdańskiego Zespołu Schronisk i Sportu 
Szkolnego w Gdańsku 

 
z dnia 23 lutego 2017r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

 

32) w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka Kształcenia Ustawicznego 
Nauczycieli przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku                           
(druk 1009); 

 

GRZEGORZ KRYGER Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

  

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

KE opinia pozytywna.  

  

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Powiedział, że Komisja edukacji była zaskoczona decyzją o likwidacji 

Ośrodka, a druk w tej sprawie wpłynął 2,5 godziny przed posiedzeniem 

Komisji. Dodał, że jest negatywna opinia związków do tego druku. Zapytał, 

czy decyzję w sprawie likwidacji Ośrodka trzeba podjąć do końca lutego.  

 

PIOTR KOWALCZUK  Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że co roku radni otrzymują raport o stanie tego Ośrodka, 

znajduje się on na stronie Gdańska, w zakładce edukacja. Powiedział też, 

że zmieniła się całkowicie rzeczywistość dotycząca dokształcania 

nauczycieli, dziś trzeba ich przekwalifikowywać po to, żeby uratować ich 

na rynku pracy. W chwili obecnej dokształcanie jest dla nauczycieli zbędne 
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a środki będą przekazane do dyrektorów placówek oświatowych a także 

do związków oświatowych na prowadzony przez nie dokształt. Dodał, że 

ta uchwała powinna być uchwalona w lutym, dlatego, że w marcu, na 

prośbę związków i radnego Gierszewskiego, procedowana będzie 

uchwała o podziale środków na dokształt i przesuwana jest ona o miesiąc, 

żeby móc rzeczywiście to realnie zrobić i potrzebna jest wiedza, czy 

Ośrodek będzie wchodził  w podział środków czy nie. Dodał, że nie będzie 

ogniwa redystrybucyjnego w podziale środków, one wprost trafią do 

dyrektorów placówek, którzy najlepiej wiedzą, kreując politykę 

zatrudnieniową swoich pracowników, kto potrzebuje studiów, które 

pozwolą na przekwalifikowanie.  

 

Radny  PIOTR GIERSZEWSKI  

Odpowiedział, że opinia związków mówi dokładnie co innego niż 

prezydent Kowalczuk. Dodał, że brakuje czasu na rzetelną dyskusję.  

 

PIOTR KOWALCZUK  Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział radnemu, że z podjęciem uchwały nie można czekać, bo 

ustawa zmiana prawa oświatowego weszła w życie 10 stycznia.   

 

Radna  ŻANETA GERYK  

Zauważyła min., że po ewaluacji i analizie, która została przeprowadzona 

w Ośrodku, że nie było boomu, jeśli chodzi o przekwalifikowanie się                            

i dokształcanie. Dodała, że Ośrodek nie starał się być atrakcyjny na rynku 

i warto te pieniądze przeznaczyć na te ośrodki i projekty, które są 

popularne wśród nauczycieli.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie.    

  

za    -      21 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
   
 

Uchwałę Nr XXXV/972/17 
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w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego Nauczycieli przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18                 

w Gdańsku                            
 

z dnia 23 lutego 2017r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

 

 

PUNKT 6 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 

I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA 

 

Załączniki nr 37 i 38 do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 7 

 WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

Radny MAREK BUMBLIS  

Zabrał głos w sprawie in vitro. Wyjaśnił, że był na sali, ale nie głosował, 

nie poparł wniosku o in vitro, bo był niezgodny z jego sumieniem. Dodał 

tez, że in vitro jest zgodne z prawem i nie można potępiać ludzi, którzy 

myślą inaczej.  

 

Radny  WOJCIECH BŁASZKOWSKI Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta Gdańska  

Podziękował za dzisiejszą dyskusję, która przebiegała z zasadami kultury. 

 

Radny  KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Podziękował wszystkim, którzy przesłali radnym listy,  a na które nie był       

w stanie odpowiedzieć ze względu na ich ilość.  

 

Radny  JAROSŁAW GORECKI 

Oświadczył, że w pełni identyfikuje się z tym, co powiedział radny Bumblis.  
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PUNKT 8 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Zakończył obrady sesji.  

 

Obrady zakończono o godzinie 13,00 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miasta Gdańska 

 

Bogdan Oleszek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

na podstawie zapisu w formie cyfrowej 

 

 

Inspektor BRMG  

Anna Ferlin 

 


